
Fra: Siril Therese Sylta 
Sendt: 4. februar 2016 13:46 
Til: 'eva' 
Emne: SV: Sak 14/6480 Byggesak, tilknytning va-nett / Staff 
 
Hei.  
 
Beklagar sein tilbakemelding. Saka ligg no hjå byggesak. Vi har dessverre ikkje fått sett meir på denne, 
men håpar å kunne gje tilbakemelding til dykk  
Innan ein månad.  
 
Med venleg helsing 

 

Siril T. Sylta 

Avdelingsleiar byggesak 

 
 

Fra: eva [mailto:eva.styve@hotmail.com]  

Sendt: 25. januar 2016 11:38 
Til: Siril Therese Sylta 

Emne: Sak 14/6480 Byggesak, tilknytning va-nett / Staff 

 
Hei ! 
Forstår det slik at du er saksbehandler på denne fra september 2015, og etterlyser nå informasjon om 
hvordan saken står, og eventuelle planer for videre saksgang fram til evt godkjenning. 
Er anlegget nå byggemeldt ? 
Er det tatt noen avgjørelse om videre tilknytning til kommunalt VA-nett, etter at innbetaling av gebyr for 
første kvartal av 2015  ble tilbakebetalt til  Staff på grunn av ulovlig anlegg ? 
Hvordan stiller saken seg vedrørende vårt kloakkanlegg fram til kommunalt VA-anlegg som Staff nå er 
«gratispassasjer» på, hvilket han også er på det kommunale anlegget ? 
 
Med vennlig hilsen 
 
Eva Birkeland Styve ( Grnr 202 br 3) 
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